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Besluitenlijst domeinvergadering AZ  
 
Aanvang:   25 juni 2025 om 18:00 uur (aansluitend aan Fysiek) 
Vergaderlocatie: Raadzaal 
Domeinvoorzitter: Kitty Nuyts 
Domeingriffier:  Floortje Heijboer 
 
Aanwezige fracties: 
SPM, GroenLinks, D66, CDA, PvdA, PVM, PvdD, VOLT, SP, 50PLUS, SAB, Liberale Partij Maastricht 
(voorzitter). 
 
Aanwezige domeinleden: 
 
SPM   John Steijns,  
GroenLinks  Anne Lucas, Lex Vos 
D66   Guido Mertens 
PVM   Tiny Meese 
CDA    Mat Brull 
Partij van de Arbeid Jean Pellaers 
SP   Jonathan Schoen 
Partij voor de Dieren Harold Dello (tot 18:23) 
50PLUS   Willy Bronckers 
SAB   Jos Gorren 
Volt   Jules Ortjens 
 
Aanwezig college 
Wethouder Fokke, burgemeester Hillenaar 
 
Opening, agenda (mondeling) 
De voorzitter stelt vast dat er voldoende fracties aanwezig zijn en opent de domeinvergadering.  
 
De agenda wordt vastgesteld. Vanwege de aard van de agenda, behandeling van de jaarstukken en 
kaderbrief worden er geen vaste agendapunten behandeld.  

 
1. en 2. Jaarrekening 2024 en Kaderbrief 2026 (politieke bespreking) 

 
Het domein bespreekt tegelijkertijd beide raadsvoorstellen.  
 
Het voorstel jaarstukken 2024 met de volgende beslispunten: 
1. De jaarstukken 2024 vast te stellen. 
2. Het gerealiseerd saldo vast te stellen op € 18,315 mln. voordelig. 
3. Akkoord te gaan met het voorstel resultaatbestemming 2024: 
a. € 1,896 mln. storten in bestemmingsreserve groot onderhoud civiele kunstwerken; 
b. € 1,072 mln. storten in (de nieuw te vormen) bestemmingsreserve onderhoud  
groenvoorzieningen; 
c. € 0,200 mln. storten in (de nieuw te vormen) bestemmingsreserve Kasteel Borgharen/Waalse  
Kerk, waarvan € 100.000 voor elk; 
d. € 0,200 mln. storten in de reserve overloop ten behoeve van de integratie speciaal en regulier  
basisonderwijs in het voormalige Kumulus gebouw; 
e. € 0,100 mln. storten in (de nieuw te vormen) bestemmingsreserve Instrumentenfonds; 
f. € 0,273 mln. storten in (de nieuw te vormen) bestemmingsreserve Onderwijsachterstanden; 
g. € 14,574 mln. storten in de algemene reserve. 
4. Kennis te nemen van de informatie over alle privaatrechtelijke grondtransacties 2024. 
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5. Kennis te nemen van de Meerjaren Prognose Grond- en Vastgoedexploitatie 2024. 
 
En tegelijkertijd het voorstel kaderbrief 2026 met het volgende beslispunt. 
 
1. In te stemmen met de Kaderbrief 2026 als opmaat richting begroting 2026 
 
De voorzitter wijst op een geheime bijlage bij de jaarstukken. Hierover zijn geen vragen en de 
vergadering kan in het openbaar plaatsvinden. De technische vragen over beide documenten zijn 
beantwoord. 
 
De behandeling vindt plaats per programma.  

1. Programma 0 
2. Programma 1  

Programma 0 

Er komen verschillende onderwerpen aan de orde. Er wordt o.a. door mevr. Lucas (GroenLinks) 
aandacht gevraagd voor toegankelijkheid in de fysieke omgeving en (digitale) communicatie, 
waarbij wordt benadrukt dat voor sommige inwoners papieren communicatie van belang is. Het 
gaat haar om het wijzigen van de mindshift in de organisatie. Ook wordt er gesproken over 
participatie en een onderzoek dat door UCM is gedaan. En de mogelijkheid over het onderzoek in 
gesprek te gaan (benen op tafel sessie) om een gedeeld beeld te kunnen krijgen.  

Dhr. Ortjes (Volt) vraagt ook aandacht voor het rapport en verder deelt dat hij dat hij van mening is 
dat participatie op micro niveau makkelijker succesvol is. En in het verlengde daarvan of er kan 
worden nagedacht de stadsdeelregisseur zichtbaarder te maken door deze bijv. 1 dag in de week in 
de wijk te laten werken. Wethouder Fokke is hier geen voorstander van en legt uit dat zij recent een 
goede ervaring had met een fietstocht die zij gezamenlijk maakte met de stadsdeelregisseur en een 
bezoek aan een gemeenschapshuis. 

Verder wordt er door dhr. Steijns (SPM) een vraag gesteld over een indicator in de jaarrekening, 
die de betrokkenheid van bewoners weergeeft. Wethouder Fokke en dhr. Steijns kijken hier samen 
na de vergadering even naar.  

Programma 1 

Er komen verschillende onderwerpen aan de orde. Dhr. Gorren (SAB) benoemt veiligheid, 
cybercriminaliteit en een veilig gevoel en zijn zorg voor het steeds groter aantal burgers met 
psychische problemen. Burgemeester Hillenaar geeft aan dat dit gevoel van belang is en van 
verschillende factoren afhankelijk is. Over cyberaanvallen benoemt hij dat preventie continu 
aandacht vraagt en een zekere bescheidenheid.  

Ook benoemt dhr. Gorren dat het een dunne kaderbrief betreft, waarop wethouder Fokke 
aangeeft dat de kaderbrief niet alles beschrijft maar de highlights voor het komend jaar.  

Dhr. Pellaers (PvdA) vraagt aandacht voor fietsenstallingen in de wijk en centrum. Burgemeester 
Hillenaar geeft aan dat hierover spoedig een raadsinformatiebrief komt.  

Mevr. Lucas (GroenLinks) benoemt euregionaliteit t.a.v. de samenwerking bij veiligheid, criminaliteit 
en slachtofferhulp. Tevens vraagt zij aandacht te willen voor mensen met beperkingen. De 
burgemeester geeft aan dat de Veiligheidsregio in de planvorming hier aandacht voor heeft. 
 
Verder benoemt de burgemeester dat hij in gesprek is met het ministerie over de 
verdeelsystematiek van de politie eenheden. Ook benoemt hij dat de politiechef veel aandacht 
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besteed aan grensproblematiek en hiervoor de samenwerking zoekt met de 17 collega’s in de 
buurlanden. 

Conclusie 
Alle vragen van de domeinleden worden door de wethouder en burgemeester in de vergadering 
beantwoord. De voorzitter sluit de bespreking af en concludeert dat het voldoende is besproken.  
Er zijn geen moties/ amendementen aangekondigd en of toezeggingen gedaan. 
De raadsvoorstellen jaarstukken 2024 en kaderbrief 2026 kunnen als bespreekstuk worden 
geagendeerd voor de raadsvergadering van 1 juli 2025. 

 
Sluiting  
De voorzitter bedankt alle aanwezigen voor de medewerking aan de domeinvergadering en sluit om 
de vergadering.   

 


